

# 两种语言！机会无限！

**内容：** 奥克利小学很自豪地成为富尔顿县2015-16学年第一个提供全双语教学的小学。

**面向：** 2015-16年，奥克利将向幼儿园的学生们提供全双语教学。

**时间：** 虽然全双语教学2015年秋天才开始，但注册将于\_\_\_\_\_开始。

**目的：** 五年级结束的时候，所有参加全双语教学的学生应该能熟练运用英、中文，并且其它学科能达到或超过同年级规定的标准。

**详情：** 想了解有关全双语教学的情况，包括注册信息，请访问该校网页：<http://school.fultonschools.org/es/oakley>

# Oakley Elementary School

Latrina Coxton,  
Principal



Jacqueline Holland  
Asst. Principal

If you are interested in having your child participate in this program, please fill out the survey at:

[https://docs.google.com/forms/d/12r5FgLVVoYwM1kpIVeUATGCNLGQVQXaR\\_btV2gztFKE/viewform?usp=send\\_form](https://docs.google.com/forms/d/12r5FgLVVoYwM1kpIVeUATGCNLGQVQXaR_btV2gztFKE/viewform?usp=send_form)

(NOTE: Submitting the survey does not guarantee entry into the program.)

## Two Languages! Endless Opportunities!

**What:** Oakley Elementary is proud to offer Fulton County's FIRST Dual Immersion Program for the 2015-16 school year.

**Who:** For the 2015-16 school year, Oakley will be offering Dual Immersion for kindergarteners only.

**When:** Although the program will not begin until the fall of 2015, registration begins \_\_\_\_\_.

**Why:** By the end of 5th grade, all students in the program are expected to be proficient in English, proficient in Chinese, and at or above grade level academic benchmarks.

**How:** To get more information about Oakley's new Dual Immersion program, including registration information, please visit the school's website at <http://school.fultonschools.org/es/oakley>